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Zápis zo zasadnutia Komisie rozvoja, dopravy a výstavby zo dňa 09.11.2023 

 

Prítomní: 

Ing. Štefan Bereš  – predseda komisie 

Ing. Ladislav Olexa PhD. – podpredseda komisie 

Mgr. Tomáš Jurkovič – člen 

Ing. Ján Pavúk – člen 

Mgr. Marek Fedoročko - člen 

 

PhDr. Jaroslav Žďára – vedúci odd. rozvoja a vnútornej správy, tajomník 

 

JUDr. Beáta Zemková – prednosta miestneho úradu 

Eva Zummerová – poslankyňa miestneho zastupiteľstva 

 

Ospravedlnili svoju účasť: 

Ing. Peter Kolár – člen 

Ing. Peter Vrábel PhD. – člen 

 

1. bod: Úvod 

 

 V úvode predseda komisie Bereš privítal všetkých zúčastnených na komisii 
a konštatoval, že komisia je uznášaniaschopná (pozn.: prítomní 4 členovia). Následne otvoril 
jej zasadnutie. Keďže žiaden z členov nenavrhol zmenu ani doplnenie programu, dal hlasovať 
o programe tak, ako bol uvedený v pozvánke. 

Hlasovanie za navrhnutý program 

Za: 4 

Proti: 0 

Zdržal sa 0 

 

Schválený program: 

1. Úvod (otvorenie a schválenie programu) 

2. Akčný plán mestskej časti Košice-Sídlisko Ťahanovce na roky 2024 – 2026 

3. Rôzne 
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4. Záver 

 

2. bod: Akčný plán mestskej časti Košice-Sídlisko Ťahanovce na roky 2024 - 2026 
 

 Bod uviedol podpredseda komisie Olexa ako spracovateľ materiálu a iniciátor tohto 
„mimoriadneho“ zasadnutia komisie. V stručnosti predstavil predkladaný materiál – návrh 
Akčného plánu mestskej časti  na roky 2024 – 2026. V rámci uvedeného objasnil, ako materiál 
vznikal a aká je štruktúra dokumentu. Následne sa komisia dohodla, že si všetky zámery 
uvedené v akčnom pláne postupne prejde. Počas diskusie boli navrhnuté menšie úpravy 
gramatického, štylistického, formálneho charakteru. Zároveň bolo dohodnuté, že do štvrtku, 
16.11.2023 členovia komisie Fedoročko (v rámci bodu „8. Bezpečnosť sídliska zlepšovaním a 
dopĺňaním kamerového systému“) a Jurkovič (v rámci bodov  „9. Debarierizácia mestskej časti 
pre chodcov“ a „10. Bezpečnosť MČ dopĺňaním bodov verejného osvetlenia“)  tieto body ako 
ich iniciátori dopracujú. Doplnil sa tiež zámer „Revitalizácia okolia zmierovacieho kríža“ v rámci 
zásobníka aktivít. Následne bolo dohodnuté, že všetky pripomienky budú tajomníkom komisie 
zapracované a materiál bude zaslaný na pripomienkovanie do ostatných komisií s cieľom 
schváliť ho v jeho finálnej podobe na decembrovom zastupiteľstve. Bod bol ukončený bez 
uznesenia. 

 

3. bod: Rôzne 

 V tomto podpredseda komisie Olexa poďakoval za spoluprácu pri tvorbe Akčného 
plánu tajomníkovi komisie Žďárovi a predsedovi komisie Berešovi. Zároveň poďakoval 
prednostke MÚ za prejavený záujem počas celého procesu tvorby akčného plánu a kolegom 
z komisie za konštruktívne zasadnutie komisie a ich návrhy v priebehu tvorby plánu. 
K poďakovaniu sa pripojil aj predseda komisie Bereš.  

 

10. bod: Záver 

 V závere predseda komisie poďakoval všetkým prítomným za účasť a diskusiu 
a zasadnutie komisie oficiálne ukončil. 

 

 

 

Zápis spracoval PhDr. Jaroslav Žďára, v Košiciach 09. - 21.11.2023. 

Zápis overil a schválil: Ing. Štefan Bereš 


